

# Finspångs AIK Friidrott

Box 15, 612 21 Finspång

**Besöksadress:** Grosvads Idrottsplats - Grosvadsvägen 5

**Tel:** 0122-144 66 \* **Fax:** 0122-194 45 \* **E-postadress:** [faik@finspang.mail.telia.com](mailto:faik@finspang.mail.telia.com)

**Kallelse och förslag till dagordning för ordinarie styrelsemöte i Finspångs AIK Friidrott.**

**Datum och tid:** 2022-02-01 kl. 20:00    **Plats:** Teams, digitalt möte

(Mötet skulle hållts 18/1 men blev förskjutet pga sjukdom)

Mötesdeltagare: Viktoria, Anders O, Anna, Nina, Robert och Stefan

Ej närvarande:

## Ordinarie styrelsemöte

### 1. Mötets öppnande

Nina förklarar mötet öppnat

### 2. Dagordning godkännande

Ok

### 3. Val av justerare

Nina Öberg och Robert Skoog valdes som justerare

### 4. Genomgång av föregående protokoll

Nina gick igenom föregående protokoll och tillkom var.

"Fattades närvarande på föregående protokoll", Stefan ändrar det

### 5. Ekonomi

#### a) Ekonomirapport från kassör

Bokföring är uppdaterad för 2021 ökade med 49 000kr vilket är bidrag från alliansen. Arrangörsbidrag har inkommit med 10 000kr från kommunen.

#### b) Bränsleersättning ska betalas ut, men ingen har inkommit med krav på ersättning från de som har kört.

Vi beslutade att 120 kronor per tillfälle man kört till Norrköping ska betalas ut. Underlag tas fram av Viktoria för utbetalning av ersättning.

#### c) Coronastöd är vi berättigade till det? Diskussion företogs om vilka arrangemang vi kan söka för. Stefan och Viktoria kollar vidare på det. Framkom att vi även kan söka för utökad kostnad för lokaler av kommun, Anders tar upp det vid möte med Lizzy.

### 6. Aktivitetsstöd, LOK-stöd

Vi har fått från kommun att rapportera in till LOK stödet, Nina har tagit på sig att rapportera in det till Kommun.

Det saknas inrapporterade tillfällen från Röd Lila och Blå grupperna, Anders har tagit kontakt med Miriam och Patrik så det fylls i.

## **7. Uppföljning av träningar**

Röd Lila måndagar 10-15 stycken inne på Stadium, fungerar bra.

Onsdagar på Nyhem är det 4-8 stycken,

Lördagar på Stadium är det 8- 10 stycken

Det var finbesök av Niklas och Johan Karlsson med flickvänner höll i träningen vid tillfälle i julas och var mycket uppskattat.

Finns intresse för tävlingar i gruppen, så när tävlingarna återkommer finns det många som vill tävla vilket är riktigt kul.

I de smågrupperna är måndagarna hyfsat bra närvaro, onsdagarna funkar inget vidare. Vi behöver ta omtag om onsdagen, är alldeles för få.

## **8. Utbildning ledare -information**

Svårt att få tag i kontaktuppgifter till utbildare,

Nina har ett spår, som Sisu utbildning. Anders kollar om det finns intresse från tränarna.

På Östsvenska Friidrottsförbundet finns det kurser i Linköping att gå för olika årskullar, förslag att utnyttja det för alla tränare att gå dessa kurser. Robert klipper och klistrar ihop ett utskick

Problemet att Alva slutar, är akut när hon slutar i april. Hur ska vi gå vidare, ett förslag är om Stina och Wilma vill ta träningar. Anders frågar dom.

Vi vill också stuva om bland tränarna att byta grupper, för att vidareutveckla tränarna.

Nina kallar till tränarmöte efter att Anders kollat med Stina och Wilma.

## **9. Årsmöte**

Datum för årsmöte är satt till 19 april klockan 18:00, Stefan kollar med Lilibet om mötesordförande till årsmötet. Fysiskt möte är förslaget och Grosvadcafeterian som möteslokal.

## **10. Medlemsplattform-information**

Finns inget nytt att informera om, Nina jobbar vidare med detta.

## **11. Förråd Grosvad**

Förslaget måste göras om, då det förslaget som ligger nu kommer kosta 300 - 400 000 kr.

Ett förslag är att köpa en begagnad liknande container som Viktoria och Tommy har.

Anders tar kontakt med Viktoria om Robert för vidare diskussioner.

Lizzy har budgeterat 100 000kr men räcker ju inte till något förråd.

## **12. Rekrytering till friidrotten -diskussionspunkt**

Resultattävling under maj, Anders O driver arrangemanget vidare  
Grosvadskampen 29 maj Anders O har kontaktat nyckelpersoner för att kunna köra eltiden.

Kraftloppet 27 augusti kl12-17 Robert skickar till Anders önskemål om tidpunkt

## **13. Övriga frågor**

Utskick om årsavgiften till medlemmarna bör göras.

## **14. Nästa möte**

hålls tisdag 8 mars klockan 20:00 , Messengermöte.

## **15. Mötets avslutande**

Nina förklarar mötet avslutat

Ordförande tackade för dagens möte.

**Protokollet skrivet av Stefan Gustafsson**

**Justeras**

**Justeras**

---

**Nina Öberg**

---

**Robert Skoog**